

Pneumatic Actuator Type 27511 and 27512 for Globe Valves (RTK)

Category: Technical information

Product group: Actuators

Type: 27511, 27512

Dear customers,



These actuators are suitable for applications according to data sheets and operating instructions for ambient temperatures between -20°C (253K) and $+80^{\circ}\text{C}$ (353K).

The permissible control pressure is limited to a pressure of maximum 6 bar.

The actuators are provided with an epoxy resin coating, with which this product falls in corrosion protection class C2 according DIN EN ISO 12944.

This product is suitable for these intended operating conditions and has been in use with HEROSE products for many years.

In the event of improper use outside these conditions, such as offshore use, no warranty can be given.

 

HEROSE GmbH
Thorsten Cordes - Quality Management

Pneumatische Stellantriebe Type 27511 und 27512 für Absperrventile (RTK)

Rubrik: Technische Information
Produktgruppe: Antriebe
Typ: 27511, 27512

Sehr geehrte Kunden,



Diese Antriebe sind für Anwendungen gemäß Datenblätter und Betriebsanleitungen für Umgebungstemperaturen zwischen -20°C (253K) und $+80^{\circ}\text{C}$ (353K) geeignet. Der zulässige Steuerdruck ist auf maximal 6 bar Überdruck begrenzt. Diese Antriebe sind mit einer Epoxyharz-Beschichtung versehen, mit der dieses Produkt in die Korrosionsschutzklasse C2 nach DIN EN ISO 12944 fällt. Dieses Produkt ist für diese bestimmungsgemäßen Einsatzbedingungen geeignet und seit vielen Jahren mit HEROSE Produkten im Einsatz. Bei unsachgemäßem Einsatz, der außerhalb dieser Bedingungen liegt, wie z.B. Offshore Einsatz, kann keine Gewährleistung übernommen werden.



HEROSE GmbH
Thorsten Cordes - Quality Management